
EESTI LOODUSKAITSE SELTSI TARTU OSAKONNA SÜGISKONVERENTS 

LINNA PARKIDE JA ROHEALADE KAITSEST TARTU UUES ÜLDPLANEERINGUS 
 

Kas linna loodus- ja kultuuriväärtused on piisavalt ÜP-s kaitset leidnud? 
   https://adr.envir.ee/et/document.html?id=c1bcb17a-8681-4c8e-9caf-d743a47e899c 

Kas uue üldplaneeringu kehtestamise peaks jätma uuele, 17. oktoobril valitavale linnavolikogule? 
https://info.raad.tartu.ee/dhs.nsf/web/viited/gpunid/GB1CD14CBDBEEF420C22587590039EC40 

 

Konverentsi toimumise aeg:  6. oktoober 2021, kell 15.00 – 18.30 

Koht: Rahvusarhiivi saal, Nooruse t 3, Tartu 
Osalemine on huvilistele vaba ja tasuta 

 

 

15.00 – 15.10 Sissejuhatus teemadesse ja aruteludele 

PhD KALEV SEPP, ELKS juhatuse esimees ja Irja Alakivi, ELKS liige 

 

15.10-15.40 Tartu Sanatooriumi pargi seisundi ja looduskaitseliste väärtuste eksperthinnang, pargi 

rollist Tartu linna rohestruktuuris ja ettepanekust looduskaitse alla võtmiseks 

PhD SULEV NURME, maastikuarhitekt, kauaaegne õppejõud, AB Artes Terrae OÜ 

Arutelu 10 min 

 

15.50-16.15 Miks on oluline Oskar ja Aino Kallase kodumaja ja parki kaitsta ja saavutada nende 

avalik kasutus? Diplomaatiamuuseum, loomekeskus, looduskool vms. 

PhD LOONE OTS, pedagoogikateadlane, kultuuriloolane, kirjanik, linnapea kandidaat 2021 valimistel 

Arutelu 10 min 

 

16.25-16.50 Ihaste loodusväärtused ja nende kaitse 

PhD ANNELI PALO, TÜ maastikuökoloog 

Arutelu 10 min 

 

17.00-17.20 Parkide ja rohealade kasu tervisele 

PhD HANS ORRU, TÜ keskkonnatervishoiu kaasprofessor 

Arutelu 10 min 

 

17.30-17.50 Ihaste tee 18: kaitsealuste taimede istutamine on keelatud 

DrMed HELGI KOLK, TÜ geriaatria kaasprofessor, TÜ Kliinikumi vanemarst-õppejõud 

Arutelu 10 min 

 

18.00-18.10 Noore inimese vaade loodus- ja kultuuriväärtuste kaitsele vs hävitamisele Sanatooriumi 

pargis, Keskpargis, Ihastes... 

JOHANNA-MARIA TÕUGU, TÜ semiootika- ja riigiteaduste üliõpilane, linnapea kandidaat 2021 

valimistel 

 

18.10-18.15 Vaba mikrofon: kas uue üldplaneeringu kehtestamise peaks jätma uuele, 17. oktoobril 

valitavale linnavolikogule? Kas Tartu linn peaks läbi viima rahvaküsitlusi? 

 

18.15-18.30 Kokkuvõte aruteludest ja esitatud ettepanekutest. Kuidas edasi? 

PhD, KALEV SEPP, Eesti Looduskaitse Seltsi juhatuse esimees, Eesti Maaülikooli maastikuökoloogia 

ja keskkonnakaitse professor 

 

https://adr.envir.ee/et/document.html?id=c1bcb17a-8681-4c8e-9caf-d743a47e899c
https://info.raad.tartu.ee/dhs.nsf/web/viited/gpunid/GB1CD14CBDBEEF420C22587590039EC40

